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To : All Members of the Legislative Council

Council meeting of 25 February 2004

Motion on “Drawing up the blueprint for Hong Kong’s
social welfare policies for the next decade”

Hon CHAN Yuen-han has given notice to move the attached motion
on “Drawing up the blueprint for Hong Kong’s social welfare policies for the
next decade” at the Council meeting of 25 February 2004.  The President has
directed that “it be printed in the terms in which it was handed in” on the Agenda
of the Council.

(Ray CHAN)
for Clerk to the Legislative Council

Encl.



2004年年年年2月月月月25日日日日(星期三星期三星期三星期三)
立法會會議席上立法會會議席上立法會會議席上立法會會議席上

陳婉嫻議員就陳婉嫻議員就陳婉嫻議員就陳婉嫻議員就

“制訂未來制訂未來制訂未來制訂未來10年香港社會福利政策藍圖年香港社會福利政策藍圖年香港社會福利政策藍圖年香港社會福利政策藍圖”
提出的議案提出的議案提出的議案提出的議案

議案措辭議案措辭議案措辭議案措辭

“本會促請政府制訂未來10年的香港社會福利政策發展藍圖，以配合香港經濟及
社會轉變，訂定符合市民需要的社會福利政策。”

(Translation)

Motion on “Drawing up the blueprint for Hong Kong’s
social welfare policies for the next decade”

to be moved by Hon CHAN Yuen-han
at the Legislative Council meeting
of Wednesday, 25 February 2004

Wording of the Motion

“That this Council urges the Government to draw up the blueprint for the development
of Hong Kong’s social welfare policies for the next decade, so as to tie in with the
economic and social changes in the territory and formulate social welfare policies that
meet the needs of the public.”


